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Ortaca Belediye Başkanı Alim Uzundemir, Bitki Üretim 
Tesisi, Gençlik Merkezi ve 2. Etap İskele çalışmalarını yerinde 
inceleyerek bilgi aldı. Belediye’den yapılan açıklamada, çalış-
maların hız kesmeden sürdüğü öğrenildi.

Ortaca Belediye Başkanı 
Alim Uzundemir
Belediyenin çalışmalarını 
yerinde inceledi

Melih Tatlıcı’dan Behçet Saatcı’ya Ağır Eleştiri: 

Hangi Yüzle Ak Parti’ye 
Yanaşıyorsunuz?

AK Parti Muğla Büyük-
şehir Belediye Başkan Aday 
Adayı Mehmet Melih Tatlıcı 
son günlerde bazı gazetelerde 
ve sosyal medya mecraların-
da Fethiye Eski Belediye Baş-
kanı Behçet Saatcı’nın Cum-
hur İttifakından aday olabi-
leceğine dair çıkan haberlere 
tepki gösterdi. 83DE

Yunanistan’a Fetö’cüleri bıraktı 
motoru arızalanınca yakalandı

 zGöcek’ten aralarında Fetö’den meslekten ihraç edilen kişilerinde bulunduğu 12 kişiyi 
Yunanistan’a bıraktı, teknesi arıza yapınca yakalandı. 82DE

Minibüse arkadan çarptı

2 kişi öldü

Köyceğiz-Ortaca karayolu Kocabel Mekvii’nde dönmek 
için cepte bekleyen minibüse araç çarptı kaza da araçta bu-
lunan iki kişi hayatını kaybetti. 82DE

Ortaca Final Okulları’ndan 
geleneksel yerli malı etkinliği 

‘Köy Pazarı!’

12-18 Aralık Tutum, Yatırım ve Türk Malları Haftası 
kapsamında Ortaca Final Okulları, 7. Geleneksel Köy Paza-
rı etkinliğini büyük bir coşku ile gerçekleştirdi.  85DE

Datça Nurlu 
Bademi artık 
coğrafi işaretli

Datça Nurlu Bade-
mi coğrafi işaret ala-
rak tescillendi. Tescille-
nen Datça Nurlu Bademi 
ile MUTSO’nun coğra-
fi işaretli ürün sayısı 7’ye, 
Muğla’nın coğrafi işaret-
li ürün sayısı 29’a yüksel-
di. 86DA

İlçe Ziyaretleri 
Köyceğiz ve 
Dalaman ile 
devam etti

Milas Belediye Baş-
kanı, Muğla Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı Aday 
Adayı Muhammet Tokat 
yerel seçimlere az bir za-
man kala ilçe ziyaretleri-
ni sürdürüyor. 87DE

Yılın pozitif Belediye Başkanı
Mustafa Toksöz

Yatağan Belediye 
Başkanı Mustafa Tok-
söz, Radyo Evi Derne-
ği (RADEV) tarafın-
dan "Türkiye'de negati-
fi pozitife çevirenler" te-
masıyla düzenlenen 12. 
RADEV Artı Ödüllerin-
de, "Yılın Pozitif Beledi-
ye Başkanı ödülüne layık 
görüldü. 83DE
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Yunanistan’a Fetö’cüleri bıraktı 
motoru arızalanınca yakalandı

İddiaya göre geçtiğimiz günlerde 
gece saatlerinde Göcek’te bir koydan 
12 kişilik bir grubu alan Kenan T. al-
dığı kişileri Yunanistan’ın Lindos ada-
sında kayalılara bıraktı. Kenan T.botu 
ile geri dönerken tekne arızalanınca 
yakalandı.

Yunan Sahil Güvenlik Ekiplerin-
ce Kenan T.ile kıyıya bıraktığı 12 ki-
şiyi gözaltına aldığı öğrenildi. Kenan 
T.’nin Yunanistan’a götürdüğü kişiler 
arasında Fetö’den atılmış eski rektör, 
albay ve rütbeli askerler ile ailelerinin 
bulunduğu belirtiliyor.

 zGöcek’ten aralarında Fetö’den 
meslekten ihraç edilen 
kişilerinde bulunduğu 12 kişiyi 
Yunanistan’a bıraktı, teknesi 
arıza yapınca yakalandı. 

 » Ceylin Şener
Menteşe Belediyesinin 

sosyal belediyecilik kapsa-
mındaki en önemli uygula-
malarından olan Aşevi va-
tandaşlara hizmet vermeye 
devam ediyor. Aşevinde be-
lediye personelleri tarafın-
dan titizlikle ve hijyen ku-
ralları çerçevesinde hazırla-
nan yemekler, ihtiyaç sahip-
lerine ve özel bireylere ulaş-
tırılıyor. 

Menteşe Belediye Başka-
nı Bahattin Gümüş, 2023 yı-
lı boyunca Aşevinden top-
lam 78 Bin 300 vatandaşa 

hizmet verildiğini ifade ede-
rek, “Aşevimizden her gün 
200 kişilik yemeği ücretsiz 
olarak ihtiyaç sahiplerine, 
özel bireylerimize ve özel sı-
nıfa sahip okullara ulaştırı-
yoruz. Ayrıca Üniversite öğ-
rencisi kardeşlerimize sa-
bahları sıcak çorba ikramı 
yapıyor, sosyal belediyecilik 
anlayışımız gereği de 3 çeşit 
yemeği Aşevimizde çok uy-
gun fiyata halkımıza sunu-
yoruz. Tüm imkânlarımızla 
halkımız için çalışmaya de-
vam edeceğiz” diye konuştu.  

Aşevinde ocaklar vatandaş 
için kaynıyor 78 bin 300 
kişiye hizmet verildi

 zMenteşe Belediyesi Aşevinde hazırlanan 
yemekler 2023 yılında ihtiyaç sahipleri ve 
özel bireylerinde dâhil olduğu 78 Bin 300 
vatandaşa ulaştırıldı. 

 » Harun Yıldırım
Kaza, Köyceğiz-Ortaca karayolunun 

Kocabel mevkiinde meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, Kocabel yokuşunda dönüş 
cebinde bekleyen 48 ALB 044 plakalı yolcu 
minibüsüne, çok hızlı olduğu iddia edilen 
İskender Yiğit yönetimindeki 20 ZZ 749 
plakalı araç arkadan çarptı. Kaza ihbarı 
üzerine bölgeye acil sağlık, jandarma ve it-
faiye ekipleri sevk edildi. Kazada otomobil 
hurdaya dönerken, araç sürücüsü İskender 
Yiğit’in yanı sıra, aynı araçta bulunan Yeliz 
Aksoy olay yerinde hayatını kaybetti. Ka-
zada hayatını kaybeden iki kişi, cumhuri-
yet savcısının olay yerinde yaptığı incele-
menin ardından hastane morguna kaldırıl-
dı. Minibüs şoförü ise ifadesi alınmak üze-
re emniyete götürüldü. 

Kaza nedeniyle karayolunda trafik tek 
şeritten sağlanırken, kaza ile ilgili soruştur-
ma başlatıldı. 

Minibüse arkadan çarptı

2 kişi öldü
 zKöyceğiz-Ortaca karayolu Kocabel Mekvii’nde dönmek için 
cepte bekleyen minibüse araç çarptı kaza da araçta bulunan 
iki kişi hayatını kaybetti. 

Evde Bakım için 2,8 milyar TL hesaplarda
 zAile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, evlerinde bakılan tam bağımlı 
vatandaşlar ve ailelerine ekonomik destek sağlamak amacıyla bu ay toplam 2,8 milyar TL Evde 
Bakım Yardımı'nı hesaplara yatırmaya başladıklarını açıkladı.
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı 

Mahinur Özdemir Göktaş, bakanlık 
tarafından sunulan en önemli aile 
odaklı bakım hizmet modellerinden 
biri olan Evde Bakım Yardımı’nın 2006 
yılında engelli bireylerin öncelikle aile 
yanında desteklenmeleri düşüncesiyle 
başlatıldığını hatırlattı.

Bakan Göktaş, eEngelli 
vatandaşlarımızın aile bütünlüklerini 
muhafaza edecek şekilde bakımlarının 
evde yapılmasını öncelik sırası 
verdiklerini belirterek, “Evde Bakım 
Yardımı ile engellilerin yaşadığı 

ortamdan ayrılmadan,  ailesi ve 
yakınlarıyla birlikte yaşayarak 
aile birliğinin korunmasına ve 
güçlenmesine destek oluyoruz” dedi. 
Evde Bakım Yardımı ile bakıma ihtiyaç 
duyan tam bağımlı yakınlarının 
bakımını üstlenen vatandaşların 
desteklenerek aile bütünlüğünün 
korunduğunu belirten Göktaş, evde 
bakım yardımı kapsamında hak 
sahibi başına aylık 5 bin 97 TL ödeme 
yapıldığını belirtti.

Bakan Göktaş, “Evlerinde bakılan 
tam bağımlı vatandaşlar ve aileleri 

için bu ay toplam 2,8 milyar TL 
Evde Bakım Yardımı’nı hesaplara 
yatırmaya başladık. Hali hazırda 
560 bin vatandaşımız Evde Bakım 
Yardımı’ndan yararlanıyor. Türkiye 
Yüzyılı Vizyonumuz çerçevesinde 
bakanlık olarak engellilik alanındaki 
hak temelli sosyal yardımların 
şeffaf bir anlayışla sürdürülebilir 
olması için çalışmalarımızı  
sürdüreceğiz. Ödemelerin tüm engelli 
vatandaşlarımıza ve ailelerine hayırlı 
olmasını diliyorum.” diye konuştu.
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 » Harun Yıldırım
AK Parti’den Muğla Bü-

yükşehir Belediye Başkanlı-
ğına adaylığını açıklayan ve 
gerek projeleri gerekse sos-
yal medya üzerinden yaptı-
ğı açıklamalarıyla dikkatleri 
üzerine çeken Mehmet Melih 
Tatlıcı son günlerde Behçet 
Saatcı’nın Cumhur İttifakın-
dan adaylığa yeşil ışık yak-
ması ile ilgili çıkan haberlere 
tepki gösterdi. 

“Son iki döneminde 
Fethiye hizmet 
görmemiştir”

Fethiye Eski Beledi-
ye Başkanı Behcet Saatcı’nın 
Muğla Gazetesi köşe yazar-
larından Cemal Demirtaş’a 
yaptığı açıklamasında kul-
landığı “Cumhur İttifakı ola-
rak bizim MHP adayı olma-
mız söz konusu olursa, hayır 
diyen ASLA OLMAM!” söz-

lerine tepki gösteren Mehmet 
Melih Tatlıcı Fethiye’nin Beh-
çet Saatcı’nın son iki döne-
minde elle tutulur bir hizmet 
görmediğini söyledi. Tatlıcı 
sosyal medyada haberle ilgi-
li bir paylaşıma yaptığı yoru-
munda “2019 yılında Fethiye 
Belediye Başkan Aday Ada-
yı olduğumda en çok eleş-
tirdiğim kişi o dönemin Fet-
hiye Belediye Başkanı Beh-
çet Saatçi'ydi. Zaten 2019 se-
çimlerinde Fethiye'den aday 
çıksaydı kaybedecekti. Bunu 
kendisi de çok iyi biliyordu. 
İlk iki döneminde Fethiye'de 
önemli çalışmalar ortaya 
koysa da; son iki dönemin-
de (bilhassa 2014-2019 yılları 
arasında) Fethiye hizmet gör-
memiş; Şehit Fethibey parkı 
dışında elle tutulur bir icraatı 

olmamıştır” dedi. 
“2019 seçimlerinde 
Büyükşehir’i CHP’ye 

hediye etmiştir”
Mevcut Belediye Başkanı 

Alim Karaca’ya yönelik eleş-
tirileri olsa da Fethiye’nin çö-
züm bekleyen sorunlarının 
temelinde Behçet Saatcı’nın 
son iki dönemde yapmadığı 
yatırımların yer aldığını ile-
ri süren Mehmet Melih Tat-
lıcı “Sayın Behçet Saatcı 2019 
yılında bağımsız olarak gir-
diği seçimde Fethiye'den ar-
zu ettiği oyu da alamamıştır. 
Ancak diğer ilçelerdeki ALGI 
kampanyaları ile oluşan Rüz-
gar ile ancak %26 alarak hem 
Ak Parti oylarını çalmış, hem 
de Büyükşehir'i CHP'ye he-
diye etmiştir” diyerek Behçet 
Saacı’nın Cumhur İttifakında 

aday olabileceğine dair sözle-
rine tepki gösterdi. 

“Görelim halk 
nezdindeki karşılığınızı”

Behçet Saatcı’nın Cum-
hur İttifakından adaylığa ye-
şil ışık yakmasına en sert tep-
kiyi ortaya koyan Mehmet 
Melih Tatlıcı sözlerinin de-
vamında şu ifadelere yer ver-
di: “Hodri Meydan! Madem 
kendinize çok güveniyorsu-
nuz; o rozetini yakanıza Ge-
nel Başkanınızın taktığı par-
tinin çatısı altında seçimle-
re girin de görelim Halk nez-
dindeki karşılığınızı! Sizin 
çok kullandığınız bir söz var-
dı. "Tarlada izi olmayanın 
harmanda yüzü olmaz" der-
diniz. Şimdi hangi yüzle Ak 
Parti'ye yanaşıyorsunuz, çok 
merak ediyorum.”

Melih Tatlıcı’dan Behçet Saatcı’ya Ağır Eleştiri: 

Hangi Yüzle Ak Parti’ye 
Yanaşıyorsunuz?

 zAK Parti Muğla Büyükşehir Belediye Başkan Aday Adayı Mehmet Melih Tatlıcı son günlerde 
bazı gazetelerde ve sosyal medya mecralarında Fethiye Eski Belediye Başkanı Behçet Saatcı’nın 
Cumhur İttifakından aday olabileceğine dair çıkan haberlere tepki gösterdi. 

Behçet Saatcı

 » Ceylin Şener
Yatağan Belediye Başka-

nı Mustafa Toksöz, kültür, 
sanat ve sosyal kültürel et-
kinliklerdeki başarılı çalış-
malarından dolayı, Radyo 
Evi Derneği (RADEV) tara-
fından "Türkiye'de negatifi 
pozitife çevirenler" temasıy-
la düzenlenen 12. RADEV 
Artı Ödüllerinde, "Yılın Po-
zitif Belediye Başkanı ödü-
lüne layık görüldü.

İstanbul Kazlıçeşme Sa-
nat Merkezi'nde düzen-
lenen törende, Beledi-
ye Başkanı Mustafa Tok-
söz, ödülünü Yazar Alişan 
Kapaklıkaya'nın elinden al-
dı.

Öte yandan Beledi-
ye Başkanı Mustafa Tok-

söz, Yılın Pozitif Spor Ada-
mı Prof. Dr. Metin Şahin ve 
Yılın Pozitif Haber Porta-
lı Turktime'a ödüllerini tak-
dim etti.

Belediye Başkanı Mus-
tafa Toksöz, çalışmalarımızı 
takip ederek kendilerini bu 
ödüle layık gören Radyo Evi 
Derneği'ne (RADEV) teşek-
kür ederek, “Göreve geldi-
ğimiz günden bu yana ilçe-
mizde birçok kültür, sanat 
ve sosyal faaliyetleri gerçek-
leştirdik. Hemşehrilerimizin 
hoşça vakit geçirebilecekleri 
etkinlikler düzenleyip, kül-
türümüzü koruyacak etkin-
liklerimizle, Yatağanımıza 
değer katmaya devam edi-
yoruz” diye konuştu.

Yılın pozitif Belediye Başkanı

Mustafa 
Toksöz

 zYatağan Belediye Başkanı Mustafa Toksöz, 
Radyo Evi Derneği (RADEV) tarafından 
"Türkiye'de negatifi pozitife çevirenler" 
temasıyla düzenlenen 12. RADEV Artı 
Ödüllerinde, "Yılın Pozitif Belediye Başkanı 
ödülüne layık görüldü.

Milas 
Belediyesi 
tarafından usta 
çizer Turhan 
Selçuk’un 
anısına 
düzenlenen 
karikatür 
yarışmasının 
14.’sü için 
hazırlanan 
şartname 
yayınlandı.

Geçtiğimiz 
yıl 58 
ülkeden, 433 
karikatüristin 

1.606 karikatürünün 
değerlendirildiği yarışmanın 
bu yılki etabı için başvurular 
bugün itibariyle başladı.

Serbest konuda tüm 
çizerlere açık olan yarışmaya 
katılımlar 30 Nisan 2024’te 
sona erecek. 18 Mayıs 
2024’te ödül alan eserlerin 
açıklanacağı yarışmanın ödül 
töreni ise 2024 yılının eylül 
ayında gerçekleştirilecek.

Her çizerin en fazla 
5 eserle katılabileceği 
yarışmada gönderilecek 
karikatürlerin boyutunun 
en fazla 30x40 cm. 

olması, eserinin arkasına 
büyük harflerle çizerin 
adını, soyadını, adresini, 
e-postasını, ülkesini ve 
telefon numarasını yazması; 
kısa bir özgeçmişini zarfın 
içine koyması isteniyor. 
Karikatürlerin, 30 Nisan 
2024 tarihine kadar Milas 
Belediyesi Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürlüğü’ne 
gönderilmesi gerekiyor.

Yarışmanın bu yılki 
seçici kurulunda Milas 
Belediye Başkanı Muhammet 
Tokat, Ruhan Selçuk, Kamil 
Masaracı, İzel Rozental, 
Fahriye Çıtaklı, İpek 
Özsüslü, Eda Uzunoğlu, Julie 
Besombes, Simon Baert, 
Sanat Eğitimcisi Prof. Dr. 
Süleyman Saim Tekcan ve 
Koordinatör Mehmet Nergiz 
yer alacak. Yarışmanın 

birincisine 20 bin, ikincisine 
15 bin, üçüncüsüne 10 bin 
TL ödül verilecek.

Yarışmada ayrıca, çeşitli 
kuruluşların, dernek, gazete, 
sanat dergileri, sendika, ajans 
ve kişilerin koyacakları özel 
ödüller verilecek. İlgililer, 
yarışmanın şartnamesine 
Milas Belediyesi’nin 
kurumsal internet sitesi 
olan milas.bel.tr adresinden 
ulaşabiliyor.

14. Turhan Selçuk Karikatür Yarışması başlıyor
 zTürkiye’nin en prestijli karikatür yarışmalarından biri olan Turhan Selçuk Karikatür Yarışması’nın 
14.’sü için başvurular başladı. Milas Belediyesi tarafından düzenlenen yarışmaya katılımlar 30 
Nisan 2024’te sona erecek.
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 » Ceylin Şener
Menteşe Belediye Başka-

nı Bahattin Gümüş 2015 yı-
lında başlayan Çok Amaçlı 
Sosyal Alan projesi ile özel-
likle kırsal mahallelerde va-
tandaşların özel günleri-
ni ve etkinliklerini üstü ka-
palı alanlarda olumsuz hava 
şartlarından etkilenmeden 
yapabildiklerini ifade etti. 

Göreve başladıkları 2014 
yılında kırsal mahallelerde 
en büyük ihtiyaçlardan biri-
nin üstü kapalı bir etkinlik 
alanı olduğunu tespit ettik-
lerini ifade eden Başkan Gü-
müş, yapımı tamamlanan 
ve devam etmekte olan Çok 
Amaçlı Sosyal Alanlar ile il-
gili şunları söyledi:

“Belediye Başkanlığı gö-
revimin ilk döneminde kır-
sal mahallelerde inceleme-
lerde bulunduk. Mahalle sa-
kinlerimizin üstü kapalı bir 
etkinlik alanı ihtiyaçları ol-
duğunu tespit ettik. Kırsal-
da doğup büyüyen biri ola-
rak bu benim içinde önce-
likli projeler içerisinde yer 
aldı. Bu kapsamda da eki-
bimle birlikte gerekli çalış-
malara başladık. Yaptığı-
mız proje ve çalışmalar kap-
samında içerisinde mutfa-
ğı, bulaşıkhanesi, yemek pi-

şirme alanı ve tuvaleti olan 
üzeri uzay çatıyla kaplı Çok 
Amaçlı Sosyal Alan projesi-
ni hayata geçirdik. Kırsalda 
ilk Çok Amaçlı Sosyal Ala-
nımızı 2015 yılında Dağpı-
nar Mahallemizde yapmış-
tık. Aradan geçen 10 yıl-
lık süre zarfında toplamda 
42 adet Çok Amaçlı Sosyal 
Alanı halkımızın hizmetine 
sunduk. Şuan Muratlar ve 
Şenyayla Mahallelerimizde 
yapımı devam eden 2 adet 
Çok Amaçlı Salonumuz var. 
Ekiplerimiz sosyal alanın 
yapımını tamamlamak için 
çalışmalara devam ediyorlar.

Bu sosyal alanlarımı-
zı da en kısa sürede tamam-
layıp halkımızın hizmeti-
ne sunacağız. İhtiyaç ve ön-
celikli durumlara göre di-
ğer mahallelerimize de Çok 
Amaçlı Sosyal Alanlar ka-
zandırmaya devam edece-
ğiz. Vatandaşlarımız etkin-
liklerini daha iyi ve sağlık-
lı şartlarda yapmayı hak edi-
yorlar. Menteşe Belediyesi 
olarak biz de bunun için da-
ha çok çalışacak, gerek kır-
sal mahallelerimize gerek-
se kent merkezinde yaşayan 
halkımıza eşit şartlarda hiz-
met üretmeye devam ede-
ceğiz.”

42 adet çok 
amaçlı sosyal alan 
Menteşelilerin 
hizmetinde

 zMenteşe Belediyesi tarafından kırsal 
mahallelerde vatandaşların düğün, nişan, 
sünnet gibi etkinliklerini yapabilecekleri uzay 
çatılı 42 adet Çok Amaçlı Sosyal Alan halkın 
hizmetine sunuldu.  

 » Ceylin Şener
Muğla Büyükşehir 

Belediyesi’ne bağlı kültür ev-
leri ve Belen Kahvesi yer-
li ve yabancı turistlerin uğ-

rak noktası olmaya devam 
ediyor. Türkiye’nin en önem-
li turizm merkezlerinin ba-
şında gelen, turizm, tarım ve 
kültür kenti olan Muğla’da, 

Büyükşehir Belediyesi bün-
yesinde olan kültür evleri 
yerli ve yabancı turistlerin il-
gilisini çekiyor. 

2023 Yılında 50 Bin Kişi 

Ziyaret Etti
Muğla Büyükşehir 

Belediyesi, Türkiye´nin ilk 
müzecisi olan Arkeolog 
ve Ressam Osman Hamdi 
Bey´in Yatağan İlçesi'ne 
bağlı Turgut Mahallesi’nde 
kaldığı ev, Yatağan ilçesinde 
restorasyonu tamamlanarak 
geçtiğimiz yıllarda  hizmete 
açıldı. 1 Ocak 2023 
tarihinden bu güne kadar 
Osman Hamdi Bey Kültür 
Evine 2 bin 282 kişi ziyarette 
bulundu. Bozüyük Kültür 
Evine 2023 yılında 7 bin 
21 kişi ziyaret ederken, 
Ormancı Türküsünde adı 
geçen ve türküye konu olan 
olayın geçtiği Çaybükü 
Mahallesi’nde bulunan 
Belen Kahvesine 41 bin 
480 kişi ziyarette bulundu. 
Büyükşehir Belediyesinin 
kültür evlerine 2023 yılında 
toplamda 50 bin 783 kişi 
ziyaret gerçekleştirdi. 

Muğla Büyükşehir Be-
lediyesine ait Osman Ham-
di Bey, Bozüyük Kültür Evi 
ve Belen Kahvesi’ni bu gü-
ne kadar 166 bin 783 kişi zi-
yaret etti.

Büyükşehir Kültür 
Evlerine Ziyaretçi Akını

 zMuğla Büyükşehir Belediyesine ait Osman Hamdi Bey, Bozüyük Kültür 
Evi ve Belen Kahvesi yerli ve yabancı misafirleri ağırlamaya devam 
ediyor.  Kültür evleri 2023 yılında 50 bin 783 kişiyi ağırlarken kültür 
evlerinin açıldığı günden bu güne 166 bin 783 kişi ziyaret etti.

 » Ceylin Şener
12 Aralık Çarşamba gü-

nü, itfaiyeden Veteriner İşleri 
Müdürlüğü’ne gelen ihbarlar 
neticesinde ekipler, acil bir 
şekilde alana intikal etti. Tor-
ba mahallesinde denize dü-
şen bir köpek olduğu bilgisini 
alan belediye ekipleri, araçla 
ulaşılamayan noktaya yakla-
şık 2,5 - 3 kilometrelik bir yo-
lu yürüyerek ulaştı.

Soğuk hava nedeniy-
le ayaklarında hissiyat kay-
bı yaşayan köpek, başarılı bir 
kurtarma operasyonu ile de-
nizden çıkartıldıktan son-
ra Torba Mahallesi’nde bulu-
nan Bodrum Belediyesi So-

kak Hayvanları Geçici Bakım 
Merkezi’ne götürüldü. Veteri-
ner hekimler tarafından yapı-
lan müdahaleler sonucunda 
köpeğin sağlık durumunun 
stabil olduğu belirlendi.

Bodrum Belediye Başkanı 

Ahmet Aras, “Olaya müda-
hale eden belediye ekipleri-
ne teşekkür ederek, "Bodrum 
Belediyesi olarak can dostla-
rımıza yönelik duyarlılığımı-
zı sürdürüyoruz. Ekiplerimiz, 
zorlu koşullara rağmen öz-

verili bir şekilde hareket ede-
rek bu kurtarma operasyonu-
nu gerçekleştirdi. Vatandaşla-
rımızın duyarlı ihbarları, can 
dostlarımızın hayatını kur-
tarmamıza vesile oldu" dedi.

Bodrum Belediyesi, can dostları için 
başarılı kurtarma operasyonuna imza attı

 zBodrum Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlüğü ekipleri, vatandaşların duyarlılığı sayesinde gelen 
bir ihbar üzerine denize düşen bir köpeği kurtarma operasyonu düzenledi. 
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 » Harun Yıldırım
Final Okulları öğrencileri ve 

öğretmenleri hazırladıkları renkli 
kostümler ve standlar ile yerli malı 
kullanımına dikkat çektiler. Öğrenciler 
davul zurna eşliğinde oyunlar oynayıp 
doyasıya eğlenirken, birbirinden güzel 
yöresel yemek stantlarında lezzetler 
yarıştı. 

Kaybetmeye yüz tutmuş değerleri 

hatırlatan, yazmalarıyla eski sandıklara 
dokunan, türkülerle özlem gideren, 
yöresel lezzetlerin tadıldığı, el emeği 
göz nuru ürünlerin olduğu sergilerin 
gezildiği etkinlikte öğrenciler ve velileri 
çok keyifli vakit geçirdiler.

Ortaca Final Okulları geleneksel 
yerli malı etkinliğinde bu sene ‘YEDİ 
BÖLGE FİNAL!’ projesi ile Türkiye’nin 
7 bölgesinde bulunan farklı Final 

Okulları’ndan gelen yöresel ürünler ve 
o şehrin özelliklerini taşıyan eşyalar 
da sergilendi. Öğrenciler kutlamanın 
keyfini yaşarken yerli malı kullanmanın 
önemi konusunda da bilgi sahibi 
oldular.

Final Okulları gelenek ve 
göreneklerimizi yaşatmaya devam 
ediyor.

Ortaca Final Okulları’ndan geleneksel yerli malı etkinliği 

‘Köy Pazarı!’
 z12-18 Aralık Tutum, Yatırım ve Türk Malları Haftası kapsamında Ortaca Final Okulları, 7. 
Geleneksel Köy Pazarı etkinliğini büyük bir coşku ile gerçekleştirdi.  

 » Ceylin Şener
Dünya’ya ve Türkiye’ye 

çok değerli hizmetleri olan, 
tıp doktoru, akademis-
yen, yazar, eğitimci ve Çağ-
daş Yaşamı Destekleme 
Derneği’nin (ÇYDD) eski 
genel başkanı Türkan Say-
lan için 88. doğum gününde 
Muğla Büyükşehir Belediye-
si anma konseri düzenledi. 
Büyükşehir Belediyesi Tür-
kan Saylan Çağdaş Yaşam 
Merkezi’nde düzenlenen 
konsere Muğla Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Dr. Os-
man Gürün ev sahipliğin-
de Menteşe Belediye Başka-
nı Bahattin Gümüş, Çağdaş 
Yaşamı Destekleme Derne-
ği Muğla Şube Başkanı Ley-
la Ural ve çok sayıda sanat-
sever katıldı.

Türkan Saylan için 
bestelenen “At Kız” 

eseri ilk defa dinleyicisi 
ile buluştu

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi Türkan Saylan Anma 
konserinde ünlü şef Tolga 
Taviş’de Türkan Saylan anı-
sına bestelediği “At Kız” ese-
rini ilk defa Büyükşehir Be-
lediyesi orkestrası ile birlik-
te sanatseverlerle buluştur-
du. Eserini tüm kardelenlere 
ve güzel Muğla’ya armağan 
eden Tolga Taviş hayatta in-
sanların kahramanlara ihti-
yaç duyduğunu, kahraman-
lar aracılığı ile insanların fi-
kirler ve erdemlere sarıldı-
ğını söyledi. Ömrü boyunca 
çalışmayı, yardım etme-
yi, iyilik yapmayı nefes alıp 
vermek gibi gören, son sa-
niyesine kadar bu ülkeye 
hizmet etmiş, dimdik yaşa-
mış Türkan Saylan’ı anmak 
için beste yapmanın büyük 
bir gurur olduğunu söyle-

yen Tolga Taviş bu eseri de 
ilk defa Türkan Saylan is-
mini taşıyan Çağdaş Yaşam 
Merkezi’nde çalmanın da 
kendilerini çok mutlu ettiği-
ni belirtti. 

Başkan Gürün; 
“Atatürk’ün yolunda 
çağdaş bir Türkiye 

için Kardelenler birer 
Türkan Saylan olarak 

ülkemize hizmet 
ediyor”

Türkan Saylan anma 
konserinde konuşan Muğla 
Büyükşehir Belediye Başka-
nı Dr. Osman Gürün mes-
lektaşı olmaktan gurur duy-
duğu Türkan Saylan’ı 88.do-
ğum gününde saygı ve öz-
lemle andıklarını söyledi ve 
onun ismini taşıyan Çağdaş 
Yaşam Merkezi’ni Muğla’ya 
kazandırmanın da mutlu-
luğunu yaşadığını belirtti. 
Başkan Gürün; “Ülkemizin 
her noktasında karın için-
de açan çiçekler kardelen-
ler yetiştiren ve onları Ata-
türk ilkeleri ile donatarak 
toplumda kadınların gücü-
nü hissettiren çok değer-
li doktor, eğitimci hocamız 
Türkan Saylan bugün 88 ya-
şında. Onun yetiştirdiği bu 
cesur kardelenler birer Tür-
kan Saylan olarak ülkemiz 
için görev yapıyorlar. Kendi-
si ile tanışma, konuşma fır-
satı bulduğum bu güzel in-
sanın ismini yaşatan bir 
Çağdaş Yaşam Merkezi ya-
pıp burayı farklı özellikleri 
ile hemşehrilerimle paylaşa-
bilmenin de büyük mutlu-
luğunu yaşıyorum. Türkan 
Saylan hocamızın 88.yaşını 
kutluyor, onu bir kez daha 
sevgi, saygı ve özlemle anı-
yorum” dedi. 

Büyükşehir Türkan 
Saylan’ın 88.Doğum 
Günü’nü konserle Kutladı

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi 88.doğum 
gününde Türkan Saylan için anma konseri 
düzenledi. 

 » Ceylin Şener
Türkiye genelinde yaş meyve ve seb-

ze ihracatında önemli bir nokta olan 
Muğla’da, Büyükşehir Belediyesi zabıta 
ekipleri hal dışında kayıt dışı alış verişin 
önüne geçmek için denetimlerini ara-
lıksız sürdürüyor. 

24 Noktada 1060 Denetim Yapıldı
Muğla Büyükşehir Belediyesi Zabıta 

ekipleri hal dışında kayıt dışı ekonomi-
yi engellemek için çalışmalarını aralık-

sız sürdürüyor. Yaş sebze ve meyve ih-
racatında önemli bir noktaya sahip olan 
Muğla’da kayıt dışı satışın önüne geç-
mek için 1 Ocak 2023 tarihinden bu gü-
ne kadar 24 noktada 1060 denetim ger-
çekleştirdi.   Hal Yönetmeliği’nin 25. 
Maddesi, valilikten alınan olur ile ka-
ra yolları üzerinde bulunan 24 kontrol 
noktasında Büyükşehir zabıta ekiple-
ri yol kontrol ve denetimler genel kolluk 
ekipleri ile koordineli olarak yapıyor. 

3414 Cezai İşlem Uygulandı
Büyükşehir Belediyesi zabıta ekiple-

ri bugüne kadar 1060 denetim yaparak 
Ticaret Bakanlığının Hal Kayıt Sistemi-
ne bildirimde bulunmayan ve kayıt dışı 
ürün sevk eden 2 bin 702 kişi veya şir-
kete, 3 bin 414 cezai işlem yaparak tuta-
nak tuttu. Bu uygulamalarla hal dışın-
daki kayıt dışı alış veriş büyük bir ölçü-
de azaltılarak üretimin kayıt altına alın-
ması sağlandı. Denetimlerle üreticiler 
korunarak kurallara uymayanlara yaptı-
rımlar uygulanıyor.

1060 Denetim gerçekleştirildi
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Datça Nurlu Bademi 
artık coğrafi işaretli

 zDatça Nurlu Bademi coğrafi işaret alarak tescillendi. Tescillenen Datça Nurlu Bademi ile 
MUTSO’nun coğrafi işaretli ürün sayısı 7’ye, Muğla’nın coğrafi işaretli ürün sayısı 29’a yükseldi. 

 » Harun Yıldırım
Muğla İndirim Prog-

ramı (MİP) kapsamın-
da Muğla Ticaret ve Sana-
yi Odası (MUTSO) ile Eng-
lish Time Dil Okulları ara-
sında indirim protokolü 
imzalandı. Protokol kapsa-
mında MUTSO üyeleri, ça-
lışanları ve birinci derece 
yakınları English Time Dil 
Okulları Menteşe, Ortaca 
ve Dalaman şubelerinden 
alacakları yabancı dil eği-

timlerinden indirimli fay-
dalanabilecek. 

İmzalanan protokol 
kapsamında yapılacak indi-
rim oranları şu şekilde:

Genel İngilizce, Alman-
ca ve Rusça Kurslarında 
yüzde 45

İlkokul, Ortaokul ve Li-
se İngilizce Kurslarında 
yüzde 40

Sınav İngilizcesi (YÖK-
DİL, YDS-IELTS, YKS-
DİL) yüzde 30

İngilizce, Almanca ve 

Rusça Özel Ders  yüzde 40
English Time Dil Okul-

ları online canlı konuşma 
programı ETOPYA Uygu-
laması ise eğitim alan tüm 
üyelere 3 ay ücretsiz olarak 
sunulacaktır. 

İndirimlerden yarar-
lanmak isteyenlerin Odaya 
ait kimliklerini yada Oda-
ya üyeliğini gösterir belgeyi 
(Oda Kayıt Sicil Sureti veya 
Faaliyet Belgesi) dil okulu-
na ibraz etmeleri yeterli ola-
caktır.

English Time’dan MUTSO 
Üyelerine yüzde 45 indirim

 zEnglish Time Dil Okulları,  MUTSO ile imzalanan indirim protokolü 
kapsamında Oda üyelerine ve birinci derece yakınlarına yüzde 45’e 
varan indirim imkanı sunuyor.

 » Ceylin Şener
Romanya Bükreş’te 07-10 Aralık 2023 ta-

rihleri arasında gerçekleştirilen Ümitler (U-
21) Taekwondo Avrupa Şampiyonası’nda 
Muğla Büyükşehir Belediyesi Taekwon-
do Antrenörü Naz Gök-
taş tek kadın milli takım 
baş antrenörü olarak gö-
rev yaptı. 

U21 Türk Milli Takı-
mı Romanya’da düzenle-
nen Taekwondo Avrupa 
Şampiyonası’nda 5 Altın, 
1 Gümüş, 6 Bronz olmak 
üzere toplam 12 madal-
ya kazandı. Bu başarıy-
la Türk Milli Takımı ge-
nel klasmanda Avrupa 
Şampiyonu olarak ülke-
mize büyük bir gurur ya-
şattı. Muğla Büyükşehir 
Belediye Başkanı Dr. Osman Gürün Türkiye 
Cumhuriyeti’nin 100. Yılında Avrupa Şampi-
yonu olan Ümitler Taekwondo takımını, Mil-
li takım teknik kurulunda ve turnuvada gö-
rev alan tek kadın baş antrenör Büyükşehir 

Belediyesi ailesinden Naz Göktaş’ı kutladı ve 
başarılarından dolayı teşekkür etti. 

Naz Göktaş; “Cumhuriyetimizin 100.yı-
lında Avrupa Şampiyonu olmak büyük gu-
rur verici”

Romanya’da dü-
zenlenen Avrupa 
Şampiyonası’nda görev 
alan Büyükşehir Beledi-
yesi antrenörü Naz Gök-
taş ülkesini ve Muğla’yı 
bu turnuvada temsil et-
menin gururunu ve mut-
luluğunu yaşadığını söy-
ledi. Naz Göktaş; “Fede-
rasyonumuzun görevlen-
dirmesi ile Avrupa Şam-
piyonası için Bükreş’e 
gittik. Ümit Milli takımı-
mız şampiyonada büyük 
bir başarı gösterdi ve 12 

madalya kazandı. Cumhuriyetimizin 100.yı-
lında ülkemizi ve Muğlamızı şampiyonada 
başarıyla temsil ettiğime inanıyorum. Bizlere 
güvenen federasyon yetkililerine, Büyükşehir 
Belediye’mize çok teşekkür ediyorum.” dedi.

Büyükşehir Antrenörü  
Avrupa Şampiyonu Olan Milli 
Takımda Görev Aldı

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi Taekwondo Antrenörü Naz Göktaş Ümitler 
(U-21) Taekwondo Avrupa Şampiyonasında Türk Milli Takımı’yla 
Romanya’da görev yaptı. 
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Köyceğiz ve Dalaman’da 
partililer, sivil toplum kuru-
luşları ve oda başkanları ile 
bir araya gelen Başkan Tokat, 
aday adaylığı süreci ve pro-
jeleri hakkında bilgilendir-
melerde bulunarak ilçe mer-
kezlerinde vatandaşları se-
lamladı.

İlk ziyaretini Cumhuri-
yet Halk Partisi Köyceğiz il-
çe Başkanlığı’na gerçekleşti-

ren Başkan Tokat burada il-
çe Başkanı Tanju Satılmış, 
CHP Köyceğiz Belediye Baş-
kan Aday Adayları ve partili-
ler tarafından karşılandı. Bu-
radaki konuşmanın ardından 
heyetle birlikte Köyceğiz’de 
vatandaşları selamlayan Baş-
kan Tokat, sırasıyla Köyceğiz 
Ziraat Odası Başkanı Meh-
met Uysal, Köyceğiz Esnaf 
ve Sanatkarlar Kredi Kefa-

let Kooperatifi Başkanı Özer 
Gümüş, ADD Köyceğiz Şu-
be Başkanı Selçuk Siber ve 
Köyceğiz Esnaf ve Sanat-
karlar Odası Başkanı Orhan 
Durmaz'ı ziyaret etti. Odalar 
ve Sivil Toplum Kuruluşla-
rı ile ortak akıl ve uyum için-
de çalıştığını belirten Başkan 
Tokat bundan sonraki süreç-
te de aynı uyum ile çalışaca-
ğının altını çizdi.

Oda ve STK ziyaretleri-
ni tamamlayan Başkan To-
kat, geçtiğimiz günlerde ve-
fat eden önceki dönem CHP 
Muğla İl Başkanı Hüseyin 
Erol’un kayınpederi Sami 
Türkmen’in ailesini de ziya-
ret ederek, baş sağlığı dilekle-
rini iletti.

Köyceğiz ziyaretini ta-
mamlayan Milas Belediye 
Başkanı, Muğla Büyükşehir 

Belediye Başkan Aday Adayı 
Muhammet Tokat, daha son-
ra Dalaman’a geçti.  CHP Da-
laman İlçe Başkanlığı ile zi-
yaretlerine başlayan Başkan 
Tokat, Dalaman Esnaf ve Sa-
natkarlar Odası Başkanı Şev-
ket Takar, Dalaman Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi ve Kefalet 
Kooperatifi Başkanı Üzeyir 
Gökmen ve Dalaman Tak-
si Kooperatifi Başkanı Nazmi 
Yılmaz'ı ziyaret ederek, günü 
noktaladı. 

Muğla’nın bütün 
ilçeleriyle beraber 

kaynaşmayı 
oluşturmamız 
gerekiyor…

İlçe Başkanlığı ziya-
retlerinde partililere hitap 
eden Milas Belediye Başka-
nı, Muğla Büyükşehir Bele-
diye Başkan Aday Adayı Mu-
hammet Tokat, parti geçmi-
şi hakkında bilgiler vererek, 
bugüne kadar aldığı görevle-
ri partililere aktardı. “Bugün 
Köyceğiz ve Dalaman’daydık. 
Muğla’ ilimize ve partimi-
ze daha fazla yararlı olabili-
riz anlayışıyla yola çıktık” di-
yerek sözlerine başlayan Baş-
kan Tokat; “Partimizin bay-
rağını ilçemizde layıkıyla ta-
şıdığımı düşünüyorum ve 
35 yıldır parti mutfağında-
yım. Cumhuriyet Halk Parti-
si Okulu’nda yetiştim. 35 yıl-
da çok iyi geliştiğimi ve piş-
tiğimi düşünüyorum. Gerek 
Belediye Başkanlığım gerek-
se Muğla Büyükşehir Meclis 
Üyeliğim sırasında hem Bü-
yükşehir teşkilatını tanımak 
hem de Muğla’da neyi yapa-
bildik, neyi yapamadık, nere-
lerde eksik kaldık, ilin genel 
ihtiyaçları ile ilgili noktalarda 
bilgi ve deneyime sahip oldu-
ğumu ifade edebilirim. Mi-
las’taki faaliyet ve çalışmaları-
mızda en büyük gururum or-
tak aklı tesis etmiş olmamdır. 
Milas’ımız bu ortak akıl saye-
sinde ilimizin en çok siner-
ji yakalamış ve motivasyo-
nu en yüksek ilçelerden birisi 
haline geldiğini biliyoruz. Bu 
ortak sinerjiyi tüm Muğla’ya 
yayma noktasında çok avan-
tajlı olduğumu ifade edebili-
rim. Muğla’ya ve tüm ilçele-
rimize öncelik olarak verebi-
leceğim birinci güven önce 
kaynaşmayı sağlamak ve in-
sanları mutlu etmek olacak-
tır. Muğla’da bütün ilçeleriyle 
beraber bu kaynaşmayı oluş-
turmamız gerekiyor. Bu nok-
tada şimdiye kadar kurmuş 
olduğumuz ilişkilerle biz bu-

nu çok iyi yapabilecek du-
rumdayız ve bu konuda ken-
dimizi çok avantajlı görebili-
yoruz. İlçe örgütlerimizden 
gelen destek bizi çok bahtiyar 
kıldı, mutlu etti.”dedi.

Muğla’nın çok önemli 
ihtiyaçları var…

İleriki dönemde Muğ-
la için yapılması gerekenle-
ri vurgulayan Başkan Tokat; 
“Muğla olarak potansiyeli-
ne uygun bir dünya kenti ol-
ma noktasında profesyonel 
destekle yapmamız gereken 
çok büyük işler var. Öncelik-
le imar ile ilgili sorunlarımı-
zı ve düzeltmelerimizi mutla-
ka yerine getirmemiz lazım. 
Bizim tarımdan başlayarak 
en önemli aktivitelerimizden 
turizmde sektörle yan yana 
gelip ortak bi şeyler üretme 
noktasında acil çabaya ihtiya-
cımız var. Sektörle bir araya 
gelip yeni projeler üreterek, 
turizmi 12 aya yaymak ve sa-
dece deniz, kum ve eğlence-
den ibaret değil, çeşitlendiril-
miş bir turizm ile birçok nok-
tada yeni turizm alanlarını 
katmak mecburiyetindeyiz. 
Örnek köyler yaratarak, yeni 
üretim teknikleri, koopera-
tif ve birlikler vasıtasıyla ye-
ni üretim tekniklerini hayata 
geçirme mecburiyetindeyiz. 
Ulaşım politikamızı tekrar 
gözden geçirmek yeniden su 
politikası üretmek zorunda-
yız. Muğla’nın çok önemli ih-
tiyaçları var. Çağdaş bir ken-
tin donanımına ulaşabilme-
si için profesyonel destekler-
le yeni kent tasarımları oluş-
turmak, özellikle kültürel ve 
çevresel değerlerimizi koru-
mak, bunları koruyacak pro-
jeler hayata geçirmek zorun-
dayız” dedi.

Ben Göreve Hazırım…
Konuşmasının sonun-

da göreve hazır olduğunu 
ve elinden gelenin en iyisi-
ni yapacağının altını çizen 
Başkan Tokat; “Partimiz ve 
Muğla’mız için en hayırlısı ne 
ise o olsun. 3 dönemlik Mi-
las Belediye Başkanlığı biri-
kimim 2 dönem Büyükşehir 
Meclis Üyeliği birikimim, ev-
veliyatında 1 dönem Beledi-
ye Meclis Üyeliğim ve 35 yıl-
lık parti mutfağında toz yut-
muşluğum ile iyi bir alter-
natif ve iyi bir seçenek oldu-
ğumu düşünüyorum ve ben 
göreve hazırım. Eğer bu gö-
rev bize uygun görülürse par-
tim için Muğla için elimden 
gelenin en iyisini yapmaya 
gayret göstereceğimden emin 
olabilirsiniz” dedi.

İlçe Ziyaretleri Köyceğiz 
ve Dalaman ile devam etti

 zMilas Belediye Başkanı, Muğla Büyükşehir Belediye Başkanlığı Aday Adayı Muhammet Tokat 
yerel seçimlere az bir zaman kala ilçe ziyaretlerini sürdürüyor. 
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